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برگزاری آخرین پرده از چهلودومین جشنواره فیلم فجر
اهدای جوایز برگزیدگان بخش تجلی اراده ملی چهلودومین جشنواره فیلم فجر یکشنبه ۲۹ بهمن ماه در هتل پارسیان آزادی برگزار شد.

به گزارش سایت خبری پرسون، مراسم اختتامیه اعطای جوایز برگزیدگان بخش تجلی اراده ملی چهلودومین جشنواره فیلم فجر یکشنبه ۲۹ بهمن ماه در
هتل پارسیان آزادی برگزار شد.

در ابتدای مجتبی امینی دبیر چهل ودومین جشنواره فیلم فجر روی صحنه آمد و گفت: خدا را شاکریم که این دوره از جشنواره هم با شکوه و با فضایی
آرام و دلگرم کننده و امید بخش برای اهالی محترم سینما به لحظات آخر خود رسید و قطار این دوره وارد ایستگاه آخر شد.

وی افزود: امشب آیین اختتامیه تجلی اراده ملی به عنوان آخرین برنامه جشنواره فیلم فجر برگزار میشود. سپاسگزارم از هجده نهاد و مجموعه فرهنگی
که در آیین تجلی اراده ملی همراه بودند و از صاحبان آثار حمایت کردند این اتفاق، اتاقی بزرگی است و این حمایت باعث انگیزه و پشتکار فیلمسازان

میشود امیدوارم این جنس از حمایتها فقط مختص آیین اختتامیه فجر نباشد و در طول سال نهادها و دستگاهها حمایت کنند.

امین تصریح کرد: با آنکه گاهی نقدهایی مطرح میشود ولی برای چرخه سینما حمایتهای دستگاههای دولتی نیاز است. امیدواریم این نهادها
همانطور که امسال حمایت کردند سال آینده هم از سینماگران حمایت کنند و شاهد تولید آثار فاخر در سال پیش رو باشیم و بتوانیم کارهای فاخری را

در صنعت سینما تولید کنیم.

دبیر جشنواره فیلم فجر افزود: از ۱۸ نهادی که در تجلی اراده ملی حمایت کردند و پای کار سینما ایستادند، تشکر میکنم. جا دارد از صاحبان ۱۰۶ اثر که
متقاضی بودند چه آنهایی که وارد بخش رقابتی شدند و چه آنها که راه پیدا نکردند، تشکر کنم چون آنها همت کردند و رسیدن این ۱۰۶ اثر خود یک
رکورد است. فیلم ساختن کار سختی است، گرما، سرما و بی پولی دارد. سختترین شغل دنیا معدن و بعداز آن فیلمسازی است. کمال تشکر و سپاس را
داریم که همت کردند. در سالهای که فیلم می ساختیم و پشت در فجر میماندیم میگفتیم کاش تعداد آثار بیشتری به جشنواره راه پیدا میکرد اما به

هر حال این شرایط و مقررات است.

وی گفت: از آنهایی که به جشنواره راه پیدا نکردند عذرخواهی میکنم و امیدوارم در سالهای آینده فرصت حضور پیدا کنند. جشنواره چهل و دو دوره
برگزار شده و این یک میراث فرهنگی است پس باید از آن مراقبت کنیم و آن را به آیندگان بسپاریم. گرچه به چشم نمیآید اما برگزاری جشنواره فجر کار

سختی است.


